
Årsmelding NJFF-
Troms 2024



Regionkontoret
NJFF-Troms regionsekretær er Karl-Petter Yeong. Kontorsted er 
Halti bygget på Storslett.

Regionsekretær og prosjektutvikler Isak Kalrstrøm i 50% stilling 
fra 1. desember 2023 til 31.august 2024. Fra 1. september har 
Isak vært ansatt i 75% stilling. Denne arbeidsavtalen løper i 
første omgang fram til 31.august 2025. kontoret har vært 
bemannet gjennom hele året, for uten om ferier, jobbreiser og 
avspasering. I tillegg har Regionsekretær vært tilgjengelig for 
styret, lokalforeninger og medlemmer på ettermiddag/ kveldstid 
etter behov.

NJFF-Troms har gjennomført 8 styremøter i 2024. Ca halvparten 
av disse har blitt gjennomført som digitale møter på Teams, og 
den andre halvparten har blitt gjennomført som fysiske møter på 
Bardufosstun, Øverbygd og i Salangen.

Styret
Leder: Siw-Merete Enoksen, Telefon 97604690

Nestleder: Geir I.F. Jacobsen, Telefon 99301666

Kvinnekontakt: Linda Andersen, Telefon 47370815

Leder fiskeutvalg: Sigurd Helgesen Arvesen, Telefon 99128424

Leder småviltutvalg: Harald Holtet, Telefon 45014466

Leder Storviltutvalg: Gunnar Noer, Telefon 95912142

Styremedlem: Stian Dybvik, Telefon 99386026

Leder Ungdomsutvalg: Anders Einung Hansen, Telefon 9949886

Styremedlem med økonomiansvar, Håkon Strand Telefon 93200891

Vara: Lise Dybvik Lange, 41146854

Vara: Linda M. Vassdal, 



Deltagelse på 
arrangementer
NJFF-Troms gjennomførte årsmøte med årsmøteseminar på 
Lyngskroa hotell 23-25 februar. Brukbar deltakelse fra våre 
lokallag. 11 lokallag var representert i tillegg til styret i NJFF-
Troms.

NJFF-Troms hadde egen stand på Nord- Norsk Villmarksmesse i 
Bardu. Under Villmarksmessa var regionsekretær og flere fra 
regionstyret representert. NJFF-Troms hadde aktiviteter for barn 
og unge, som skapte god stemning og mange aktive deltakere. I  
tillegg serverte vi  bålkaffe og grillet elgkjøtt.

Styret med Anders Einung Hansen deltok også på årsmøte og 
årsmøteseminaret til Forum for Natur og Friluftsliv i Troms. 

NJFF-Troms var med arrangør sammen med FNF Troms under 
Natur i Nord konferansen i 2024. Tema for konferansen var 
vassdrag og vassdragsrestaurering. Et stort seminar for politikere 
og interessenter, hvor vi har løftet fram ulike problemstillinger 
rundt dette. Stor deltakelse med full sal dag 1 og store 
gruppearbeid på dag 2.

Arrangementer i 2024

Årsmøte med seminar 23-25 februar
Portalkurs nye lokalforeninger 18 mars.
Regionsekretærsamling 27-29 mai
Nord- Norsk Villmarksmesse 14-16 juni
Landsmøte NJFF 14- 17 november
Natur i Nord konferanse med FNF-Troms 
25-26 november
Planleggingssamling NJFF-Troms- flyttet 
til januar 25



Samarbeid FNF- 
Troms
NJFF-Troms har gjennom hele året hatt et godt samarbeid med 
FNF- Troms og koordinator Christine Myrseth. Vi har gjennom 
hele året hatt en god dialog over telefon, eller korte Teams 
møter hvor vi har diskutert aktuelle saker og aktuelle høringer.

På områder hvor det er et felles ståsted rundt høringsuttalelser 
er det FNF-Troms som har skrevet høringene på vegne av 
interesseorganisasjonene. NJFF-Troms har bidratt med viktige 
faglige innspill i flere av disse sakene.

Anders Einung Hansen er av styret i NJFF-Troms valgt til 
styrerepresentant i FNF- Troms. Lise Dybvik Lange er vara til 
styret i FNF- Troms. Begge har deltatt på styremøter i FNF.

NJFF-Troms og regionsekretær er svært fornøyd med 
samarbeidet med FNF-Troms og mener at vi har funnet en 
samarbeidsform som fungerer godt for begge parter.

Høringer

• Kystsoneplan for Nordreisa, Kvænangen og Skjervøy kommuner
- Sammen med FNF-Troms, Naturvernforbundet, Nord-Troms Turlag og 
Norske Lakseelver.
- En omfattende høringsuttalelse rundt denne kystsoneplanen. NJFF-Troms 

har deltatt aktivt og skrevet uttalelser for å ivareta våre interesser. Stort 
fokus på lakselus og utfordringer i regionen innenfor dette området.

• Innspill regional planstrategi
- Troms Fylkeskommune
• Klage på vedtak om dispensasjon fra kystsoneplan for etablering av ny 

akvakulturlokalitet ved Skogtun.
Ibestad kommune
• Høringsuttalelse kommuneplanens samfunnsdel
- Nordreisa kommune
- Kåfjord kommune

I tillegg har regionsekretær bistått FNF koordinator med innspill etter behov.



Samarbeid FNF- 
Troms
Naturkonferansen 2024

Vannmiljø

Forberedelser og møter med samarbeidene organisasjoner og parter 
som er medarrangører sammen med FNF

30.09.24

Planleggingsmøte på Teams

- Første gjennomgang av tema med involverte parter

15.10.24

Andre planleggingsmøte

25-26 November

Natur  i Nord- Vannmiljøkonferanse med FNF

Innledende konferanse

Work shop

Befaringer

Morten elva Målselv 04.09.24
• Prosjektutvikler Isak Karlstrøm og Lise Dybvik Lange deltok på vegne av 

NJFF-Troms
• En del av ett større samarbeid om årets naturkonferanse om Vannmiljø
Manndelselva Kåfjord kommune 05.09.24
• Regionsekretær deltok sammen med FNF og mange andre fra frivillig 

sektor.
• En del av ett større samarbeid om årets naturkonferanse om Vannmiljø

Utvidelse av oppdrettsanlegg for laks i Nordreisa kommune
• Innspill på saken på felles høring fra FNF-Troms
• Sammen med FNF, fokus på ivaretakelse av Jakt og Fiske interessene i 

området.

I tillegg har regionsekretær bistått FNF koordinator med innspill etter behov.



Prosjekter
Taksering av Fjellrype

Prosjekt finansiert av Troms fylkeskommune, gjennomført i samarbeid 
med Statskog Troms og Universitet Innlandet.

Gjennomført i Nord-Troms

70 km takseringslinjer taksert i 2024

Egne taksører tilknyttet prosjektet

Det er omsøkt prosjektmidler for 2025 for videreføring av prosjektet.

Frisk Pust

Ungdomscamp med en lang rekke aktiviteter. Gjennomført i Nordreisa fra 
5-9 august 2024. 14 deltakere fra Alta- Harstad. Aktiviteter: teltliv, mat, 
padling, skyting, revejakt, kråkejakt, sjøørretfiske, havfiske mm.

Ansatte 4 ungdomsledere som var med å lede ulike aktivieter.

Prosjekt finansiert av prosjektmidler fra Gjensidigestiftelsen og 
friluftsmidler fra Troms Fylkeskommune.

Det er omsøkt midler for videreføring av prosjektet i 2025



Fangstpodden
NJFF-Troms startet i 2024 opp vår egen podkast, Fangstpodden. 
Dette er en podkast om jakt, fiske og friluftsliv, hvor vi tar opp 
ulike tema som vi tenker kan være er interessant for våre lyttere.

Podkasten har i utgangspunktet fokus på tema som er aktuell for 
vår region Troms, men har også en del tema som er aktuell for 
hele Nord-Norge. De aller fleste episodene er spilt inn på 
kontoret på Storslett og vi har dagsaktuelle gjester, som blir 
hovedpersonene for temaet i podkasten.

Første episode ble publisert 4 april 2024.

I 2024 ble det sluppet 14 episoder.

Podkasten vår har blitt godt mottatt og har ved årsskiftet var det 
2659 avspillinger av våre episoder.



Regioninstruktører
NJFF-Troms
2024 var siste året hvor NJFF-Troms og andre regionlag hadde ansvar 
for instruktørutdanning til lokallagsinstruktører. Fra 2025 er det nå 
egne forbundsinstruktører som står ansvarlig for denne utdanningen.

Det var til dels stor interesse for instruktørutdanninger fra våre 
lokallag i 2024.

Det ble utdannet instruktører innenfor ordningene Hagleinstruktør 
og Rifleinstruktør.

Rifleinstruktørkurs

Gjennomført i Nordreisa av Håkon Strand

Hagleinstruktørkurs

Gjennomført i Bardu av Musa G. Andersen

Antallet kurs og hvor mye aktivitet hver enkelt regioninstruktør er 
oftest avhengig av etterspørselen fra våre lokallag. Regionlagets 
målsetning har vært er at det skal gis årlige tilbud om 
instruktørutdanninger og oppdatering av instruktører når det er 
behov for dette.

Forbundsinstruktører fra Troms fra 2025:
Aversjon- Edgar Henriksen
Rifle- Håkon Strand
Fluekasting- Stian Dypvik

Fra 2025 må alle lokallag melde inn sine 
instruktørbehov til forbundet sentralt.
Dette gjøres her:
Instruktørbehov 2025

https://forms.office.com/pages/responsepage.aspx?id=dBUO-3GDWkGCZ3pf47slB985f28yYIlNl_pP5n2A1p1UQlhRVVU2NEdOVUVOUjVSQjZFTDVFUDNIWS4u&route=shorturl


Utøverkurs NJFF-
Troms
Utøverkurs i regi av NJFF-Troms

NJFF-Troms er kursholdere for noen av våre utøverkurs og har 
ansvar for disse. 

Utøverkurs gjennomført i 2024:

Takseringskurs hønsefugl

Tre kurs i 2024. Ett kurs i Tromsø og ett kurs i Målselv. 
Kursholder, Edgar Henriksen. Tett samarbeid med Statskog 
Troms.

Jaktleders Ansvar.

Kursholder, Svein Edgar Pedersen og Gunnar Noer. Ett kurs i 
2024. Kurs gjennomført i samarbeid med Skibotn JFL

Regioninstruktører Utøverkurs:
Jaktleders Ansvar:
Håkon Strand, Svein Edgar Pedersen, Gunnar 
Noer
Ettersøk Videregående
Per Midtgård/ Svein Edgar Pedersen
Småvilttaksering
Edgar Henriksen



Medlemstall

Medlemstallene for NJFF-Troms fortsetter å stige. 

Ved utgangen av året, hadde NJFF-Troms 4709 
medlemmer. En medlemsvekst på 2,15%

Antallet kvinnelige medlemmer i Troms var 1262, en 
økning på 4,9 % fra året før.

Antallet medlemmer under 26 år var 797. her var det 
en økning på 0,38% sammenlignet med 2023.

Det totale medlemstallet for NJFF var ved utgangen 
av 2024 121064 medlemskap. 

Største lokallag i Troms er Longyearbyen JFF med 
1011 medlemmer. 

Foreninger støket ut har blitt 
avviklet av NJFF-Troms i 2024



Lokallag

Det er ved utgangen av året 24 lokallag tilsluttet NJFF-Troms. NJFF-
Troms har jobbet med å få avviklet eller slått sammen lokallag som ikke 
har fulgt opp sine forpliktelser. I dette ligger innføring av nye vedtekter 
vedtatt av landsmøtet 2021, eller av andre årsaker ikke har  fulgt opp 
sine forpliktelser som lokallag under NJFF-Troms. Dette har medført at 
vi har avviklet eller vært med på avvikling av tre lokallag. Skjervøy JFF 
ble avviklet av NJFF-Troms, Ofoten og Sør-Troms JFF ble avviklet av 
NJFF-Troms og Søndre –Torsken JFF og avviklet seg selv, med bistand fra 
NJFF-Troms. Berg JFF har meldt seg ut av NJFF.

Ett nytt lokallag har også blitt tilsluttet NJFF-Troms. Skibotn JFF har 
søkte i 2023 om opptak, denne søknaden ble behandlet etter gjeldene 
retningslinjer og Skibotn JFF fikk sin tilslutning til NJFF i November 2023.

Flere og flere lokallag i Troms jobber godt med aktivitetstilbud for sine 
medlemmer. Flere lokallag enn tidligere benytter seg av sentrale 
støtteordninger til medlemsaktiviteter. Det kan fremdeles gjøres mer og 
lokallagene våre kan bli enda flinkere til å benytte seg av de 
tilskuddsordningene som finnes gjennom NJFF. 



Lokallag gjennomført aktiviteter 
med tilskudd fra  NJFF’ s 
sentrale tilskuddsordninger.



Aktivitetsplan
• NJFF-Troms Aktivitetsplan ble vedtatt av Regionårsmøte i 2024.

• Aktivitetsplanen er alltid et levede dokument som blir tilpasset 
med endringer som gjøres i løpet av året. Aktivitetsplanen er tatt 
opp og justert på de fleste styremøtene som er avholdt i 2024.

• De fleste aktiviteter er gjennomført, selv om noen har blitt 
forskjøvet til andre datoer.

• NJFF-Troms har hatt mye aktivitet i 2024 og det har vært god 
deltakelse på våre kurs og aktiviteter i regi av NJFF-Troms 

• NJFF-Troms kvinnekonferanse var ikke mulig å få gjennomført i 
2023 eller 2024 og tilskudd fra Troms fylkeskommune til denne 
konferansen har vi måtte si i fra oss.



Regnskap

NJFF Troms har en sunn økonomi med omlag 2 millioner på 
bok.

2024 har vært ett år med høy aktivitet, dette gjenspeiles i 
regnskapet som viser en omsetning på rundt regnet 3 
millioner.

Regnskap viser ett driftsunderskudd på omlag kr 12.000. 
Dette vurderes som ett meget godt resultat, særlig med 
tanke på at det var satt av en reserve på kr 500.000 som 
garanti for prosjektutviklerstillingen.

NJFF Troms har i løpet av 2024 sagt opp sin avtale med 
Regnskap i Nor AS basert på en vurdering av kostnader opp 
mot føring av ett relativt enkelt regnskap.

NJFF Troms har i løpet av 2024 byttet bankforbindelse fra 
Storebrand til DnB for å oppnå bedre rentebetingelser samt 
kunne benytte seg av ett regnskapsprogram som DnB tilbyr 
sine kunder.

Håkon Strand



Årsmelding Fiskeutvalget
NJFF-Troms Fiskeutvalget har i 2024 bestått av:

Leder: Sigurd Helgesen Arvesen

Medlem: Susann Moksnes Johansen

RI Flue: Stian Dybvik

Fiskeutvalget har i 2024 hatt 4 utvalgsmøter etter Årsmøtet.
Fiskeutvalget besto i 2024 av Leder - Sigurd Arvesen, medlem Susann Moksnes Johansen og Stian 
Dybvik.
Utvalget fikk ny leder i 2024 og gikk rett etter årsmøtet i gang med å prøve å få til laksefiskekurs for 
damer noe vi ikke lyktes med, det ble lagt ned en betydelig innsats i å prøve å få gjennomført kurset, 
men da vi ikke fikk tak i vald som egnet seg i 2024 bestemte vi oss for å avlyse kurset og prøve på nytt 
i 2025. Utvalget er kommet godt i gang for å få gjennomført kurset i 2025.
Det ble gjennomført en sjøørret camp for ungdom i Austerfjorden i samarbeid med Harstad og 
omland sportsfiskeforening, campen ble lagt på en litt ugunstig dato med flere hundre borgerlige 
konfirmanter den helgen. Dette resulterte i 5 deltagere på kurset, de som deltok var fornøyde med 
opplegget, enda sjøørreten uteble.
Utvalget har i perioden også jobbet med høringer rundt lakseoppdrett, blant annet kystsoneplanen i 
Skjervøy, kvenangen og Reisa. Utvalgsleder har deltatt på møte angående kystsoneplanen i Senja 
kommune. Regionsekretær har lagt ned ett betydelig arbeid på dette området.
Vi ønsker også å nevne att utvalgsmedlem Susann deltok som innstruktør på camp villaks og på 
sjøørrettfiske for damer, begge i regi av Målselv JFF.
Utvalgsleder brukte sommeren til oppgangsregistrering av atlantisk villaks og utprøving av KI 
systemer i arbeidet med bekjemping av pukkelaks.



Årsmelding 
Storviltutvalget

Utvalget har i 2024 bestått av:

Gunnar Noer (leder), Svein Edgar Pedersen, Geir Nygård og Cristina Smidt. 

Fra leder i Storviltutvalget:

Det ble gjennomført de ordinære elgjaktskursene i Dividalen, bestående av ukeskurset, introjakta for ungdommen 
og damekurset. I forkant av disse var det klargjøring i terrenget hvor vi bl. annet satte opp et jakttårn. Kurset 
hadde som vanlig base på UL Håpet sitt forsamlingshus. Her er det godt med rom og et stort kjøkken. Utbeining 
og ivaretaking av kjøttet er blitt en sentral del av kurset, i tillegg til mye annen teori om praktisk elgjakt.

Selve jakta forløp stort sett greit, men vi hadde en feilskyting som ga en del turbulens i jaktlaget. Deler av jaktlaget, 
inkl jaktleder, stilte ikke på de påfølgende helgekursene. Disse ble isteden dekket opp av folk som regionlaget 
klarte å få tak i på kort varsel. I etterkant av dette har det vært evalueringer av hendelsen.

Det ble holdt ett jaktlederkurs i månedsskiftet august-september med seks deltagere på Skibotn skytebane. Her 
var Svein Edgar Pedersen og Gunnar Noer instruktører. Kurset var lagt opp i henhold til NJFF sitt kursmateriale, 
med gjennomgang av lovverket; våpenloven og forskrift om utøvelse av storviltjakt, og det ble undervisning i 
ettersøk og også jaktrelatert skyting. Kurset var vellykket og vi fikk gode tilbakemeldinger fra deltagerne. Vi hadde 
også et utmerket samarbeid med Skibotn SL i forbindelse med avviklingen av kurset.

For leder i utvalget har det også vært deltagelse på styremøtene i fylkeslaget og deltagelse på stand på messa på 
Setermoen. Jeg har også tatt oppdateringskurs via NJFF sin nettbaserte pakke som har blitt introdusert i år. 



Årsmelding Regioninstruktør Rifle 
Rifleinstruktør og standplassleder, oppdatering;

27. januar var det satt opp ett fysisk oppdateringskurs i Tromsø. Kurset ble kansellert på grunn av lav interesse.

NJFF er i ferd med å sluttføre en nettverksbasert pakke for oppdatering for rifleinstruktører og standplassledere. 

Rifleinstruktør og standplasslederkurs;

Fra 19. til 21.april holdt Håkon ett rifleinstruktør og standplasslederkurs på Storslett i samarbeid med Nordreisa 

JFL.Det ble utdannet åtte rifleinstruktører og standplassledere, hovedsakelig fra Nordreisa JFL. Deltagerne sitter 

igjen med meget god innsikt innen sikkerhet på skytebanen, NJFFs regelverk relatert til skyting med rifle, 

skyteledelse og anvisning, instruksjon og veiledning samt tilpasning, bruk og vedlikehold av jaktriflen.

Omlegging av regioninstruktørordningen;

NJFF har brukt 2024 som et overgangsår og har i løpet av januar 2025 signert avtaler med en rekke 

forbundsinstruktører. Utdanning av lokale instruktører skal fortsatt arrangeres lokalt over hele landet etter 

behov.

Håkon Strand

RI rifle, NJFF Troms



Småviltutvalget
Utvalget :

Leder : Harald Holte

Medlem : Lise Dybvik Lange

Medlem : Stig Alan Simonsen

Møter/kurs :

Harald Holte og Lise Dybvik Lange har deltatt på styremøtene i TJFF og deltok på gjennomføringen av villmarksmessa 
2024 i juni.

Jakthelgen på Arnøya ble gjennomført som vanlig 25-27 oktober

Avslutningsmøte med trekning av gevinster etter jaktslutt i predatorsatsingen 2023-2024.

Predatorsatsing :

Hovedfokuset dette året hos Småviltutvalget har vært predatorsatsingen som vi fikk avsluttet med godt resultat og bra 
innsats av våre medlemmer, mange fine sponsete gaver ble hentet inn og ble trukket mellom deltakerne etter jaktslutt 
denne sesongen. Det ble felt hele 512 predatorer, hvor av :

119 Rev, 21 Røyskatt, 20 Mår, 3 Mink,  Samt hele 349 Kråkefugler.

Dette syns vi var meget god innsats. 



Regioninstruktør 
Hagle

Regioninstruktør

Musa G. Andersen

Gjennomførtkurs Hagleinstruktørkurs:

Bardu Mai 2024. 

Deltok som instruktør under Frisk Pust arrangementet til NJFF-Troms.

Deltok og representerte NJFF Troms under NNM Jegertrap og Leirduesti 

i Nordreisa og Regionmesterskap Jegertrap og Leirduesti arrangert av 

Bardu JFF



Kvinneutvalget
Kvinneutvalget har i perioden bestått av Linda Andersen (leder), Ida Løvland og Sissel 

Motrøen (utvalgsmedlemmer).

Møter: 

Utvalgsleder har i perioden deltatt på alle styremøter, utenom 1, både fysisk og på Teams. 

Kun leder deltok på planleggingssamling for 2025 i regi av NJFF-Troms i januar 2025 (utsatt 

fra desember 2024).

Kvinnekonferanse for regionskvinnekontakter:

Leder deltok på konferanse for regionskvinnekontakter i april 2024. Konferansen ble holdt  

på Clarion Collection Astoria på Hamar. Her fikk jeg presentert regionlaget vårt, og det ble 

utvekslet erfaringer og ideer med hverandre. Vi var også på besøk på Skogmuseet i 

Elverum, hvor det ble presentert et foredrag fra Barbara Zimmerman om hennes forskning 

på forvaltning av de store rovdyrene. Vi fikk også omvisning på en av museets utstillinger 

om rovvilt. Det ble også gjennomført en workshop rundt digital læring i NJFF.

Kvinnekonferanse 2024: 

Det har vist seg å være utfordrende å få gjennomført en årlig kvinnekonferanse. Noen midler 

i form av tilskudd, var blitt overført fra 2023, men det å finne sted og tidspunkt har ikke latt 

seg gjøre. Håper at det vil kunne la seg gjøre på et senere tidspunkt, kanskje må man senke 

ambisjonene noe når det gjelder programmet, og så må det være et tett samarbeid med en 

oppegående lokalforening med aktive medlemmer.

På vegne av kvinneutvalget Njff-Troms

Linda Andersen, Leder



Ungdomsutvalget
Utvalget har bestått av Anders Einung Hansen, Birk Mikalsen og Maia 

Heggelund. Det har ikke vært gjennomført fysiske utvalgsmøter, 

kommunikasjon har vært per epost.

Aktiviteter i 2024:

• Vintercamp med isfiske, 15.3-17.3 Dyrøy

• Sjøørretcamp for ungdom, 31.5-2.6, Kvæfjord

• Frisk pust, 5.8-9.8, Nordreisa

• Ungdomssamling på Arnøya 25.10-27.10, Arnøya

• Anders er styremedlem i FNF-Troms for NJFF-Troms. Deltakelse på 

styremøter og strategisamling samt innspill til høringer.

• Anders har vært medlem i NJFF sentrale barne- og ungdomsutvalg. I 

tillegg til fysiske og digitale styremøter deltok han på barne- og 

ungdomskonferansen i Alta.

• Inge Neri Draget Hansen fra Tromsø JFF sitter som styremedlem i 

TROBUR for NJFF-Troms

Sjøfiskecamp karlsøy ble avlyst på Karlsøya grunnet få påmeldte men 

aktiviteten ble flyttet til frisk pust og gjennomført der.



Aversjon

Det ble planlagt kjørt kurs i aversjonsdressur i Vesterålen 

slutten av mai 2024, men kurset ble ikke gjennomført, etter en 

vurdering av NJFF-Troms

Fra og med 2025 er det etablert en ny ordning med 

forbundsinstruktører og behov for kurs meldes inn til NJFF 

sentralt. Det ligger lenke på NJFF Troms sin hjemmeside for 

påmelding.

Det ble i tillegg kjørt et opplegg med erfaringsutveksling i våren 

2024, som teams-møter. Dette skjedde i regi med NJFF sentralt 

og hadde deltakere fra hele landet. Samme opplegg vil bli kjørt 

i 2025. Aversjonsdressører med behov for oppdatering, for å 

kunne stå som aktive i systemet, vil få e-post fra forbundet. 



Hønsefugl Taksering

Arbeidet som startet i 2022 med å legge til rette for at grunneierne i Tromsø og Karlsøy 

kommuner skal kunne få benytte Hønsefuglportalen ble fortsatt i 2024. Tromsø JFF fikk 

tildelt midler til vilttiltak for prosjektet også i 2024 Det ble jobbet videre med etterarbeid 

etter takseringer og dialog med reindriftsaktører. 

Vi har nå fått etablert mellom 90 og 100 telleløyper i Tromsø og Karlsøy.  Det ble ikke søkt 

prosjektmidler i 2025. Takseringsopplegget vil imidlertid fortsette i samarbeid med 

Karlsøy JFF og Tromsø Hundeklubb/Fuglehundgruppa. Statskog er fortsatt en god 

støttespiller og samarbeidspartner. 

Det holdt tre kurs, i linjetaksering i juni 2024, et på Rundhaug et i Håkøybotn og et i 

Nordreisa.  Kurset i Rundhaug var i regi av, og betalt av, Satsskog og hadde 12 deltakere. 

Kurset i Håkøybotn ble finansiert med vilttiltaksmidler og med egenandel fra 

samarbeidene klubber. Her var det hadde 18 deltakere. I Nordreisa var det 9 deltakere, 6 

finansiert av NJFF Troms sitt fjellrypeprosjekt og 3 av Statskog. 

Det planlegges kurs også i 2025 etter initiativ fra Statskog, mest sannsynlig på Rundhaug 

eller Bardufoss. Ved behov kan det også avholdes ytterligere kurs.  Aktuelle helger er i juni 

og siste helga i juli. 



Trofe bedømmelse
Aktivitet i 2024

2024 ble, som de foregående år, et vanlig år for bedømming i fylket. Det ble også 
til bedømminger i private hjem med en del kjørsel.
Årets Villmarksmesse i Bardu gikk greit, og jeg fikk et nytt sted å stå og fikk lørdag 
besøk av forbundsleder NJFF Knut Arne Gjems, et koselig besøk.
Min plassering på messa gjorde at det var mange ikke jegere som stoppet og fikk 
en prat om det jeg holder på med.

Årets bedømming. 
I 2024 ble det bedømt følgende innenfor NJFF:   
 Elg 8 

Av disse ble det 3 bronse, 2 sølv og 2 gull.      
   

Utenlandske trofeer innenfor CIC:   
   

Fra England:         Muntjac 2 
  

Her ble det til 1 bronse og 1 gull   
   

Utenlandske trofeer innenfor SCI:   
   

Fra Canada:  Black Bear 1 
   

Fra Sør-Afrika: Blue Wildebeest 1 
 Southern Impala 1 

I alt ble dette til 1 bronse, 1 sølv og 1 gull.   
 

Jens Aksel Kjær.
CIC, SCI og NJFF trofédommer i Troms
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